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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  4 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 19/2015 
Caràcter: ordinari 
Data: 21 de gener de 2015 
Horari: 19.05  a 20.35 h 
Lloc: Centre Cívic Can Llong 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
Carles Bosch Masó, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat  
Juan Francisco Ligero Espinosa, vocal del PSC 
M. Josep Bustos Casado, representat de CiU (5%) 
Montserrat Porta Montfort, vocal de l’AV de la Concòrdia 
Francisco Torres Jiménez, vocal de l’AV Nous Barris Oest – Can Llong 
Maria Cruells Sallent, vocal de les entitats de gent gran 
Francisco Lesmes Flores, vocal de les entitats regionals 
Marc Guevara Claramunt, vocal de les entitats juvenils 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Mercè Talarn López, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Eva Prat Vila, representant del PP (5%) 
Jerónimo Sánchez López, vocal del PSC 
Rafael Aguilar Gómez, vocal del PSC 
Elena Marcelo Cañal, vocal de les entitats de gent gran 
Francisco Manuel Marcos Roldán, vocal de les entitats culturals 
Montserrat Ribell Rodríguez, vocal de les entitats culturals 
Pere Ayguadé Valls, vocal de les entitats culturals 
José Antonio Esteban Bueno, vocal de les entitats esportives 
Carles Montesions Carmona, vocal de les entitats de comerciants 
Encarnació Sánchez Ramos, vocal dels centres d’atenció primària 
Núria Albi Visús, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen la seva absència: 
 
Joaquim Sanesteban Estremera, representant d’ES (5%) 
Juan Moreno González, vocal de l’AV del Sector Can Rull 
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Maria Sánchez Cruz, vocal de les entitats culturals 
Sergi Asensio Baños, vocal de les entitats juvenils 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Programació de Fira Sabadell. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 

 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el Sr. Cristian Sánchez, declara 
oberta la sessió i dóna la benvinguda als assistents 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació les actes anteriors 
 

Atès que no s’ha pogut enviar l’esborrany als membres amb l’antelació suficient, es 
posposa l’aprovació a la propera sessió. 

 
 
2. Programació de Fira Sabadell 
 

El  Sr. Sánchez  dóna la paraula al Sr. Carles Bosch, que com a regidor de Comerç, 
Consum i Turisme farà l’explicació del punt número dos amb el suport d’una presentació. 
 
El Sr. Bosch exposa els principals objectius de Fira Sabadell per al 2014. 
 
• Garantir la qualitat dels seus serveis i atreure noves activitats. 
 
Fira Sabadell és el recinte firal situat en un lloc estratègic i cèntric de  Sabadell. Per i per 
la  seva ubicació, Fira Sabadell se situa avui dia com un dels espais més competitius per 
a l’organització d’esdeveniments de tot Catalunya. Es tracta d’un equipament 
perfectament adaptable a activitats de petit i mitjà format que poden permetre un retorn 
econòmic i social pel conjunt ciutat i el seu entorn 
 
• Superar les xifres d’activitats respecte de l’any anterior. 
 
Fira Sabadell acollirà noves activitats i repetirà noves edicions de certàmens que ja han 
passat per Sabadell amb bona acollida pel públic. Aquest fet confirma el nivell de 
satisfacció de les empreses d'organització d'esdeveniments pel que fa a la contractació de 
l'espai i de la qualitat dels seus serveis que el converteix en un emplaçament reconegut 
en el sector de fires de Catalunya. 
 
• Fomentar l’especialització. 
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Fira Sabadell treballa per l’especialització en fires i congressos. Amb l’objectiu de dirigir 
esforços a àmbits concrets es seguirà potenciant fires, com per exemple, DIYMANIA o 
Fira de la cervesa, que puguin atreure un públic específic 
 
• Desenvolupar activitats de petit format. 
 
Juntament al desenvolupament d’actes de mitjà format Fira Sabadell està incrementant 
l’oferta adreçada actes de menor dimensió com filmació d’anuncis comercials, trobades 
d’empreses, sessions divulgatives i formatives. Durant 2014 es continuarà  treballant en 
aquesta línia en resposta als interessos d’empreses i associacions. 

 
• Vincular la ciutat en els projectes de Fira 

 
 

Continuar vinculant les propostes de Fira als interessos de les empreses, els agents 
econòmics i socials presents en el territori. Aquests podran actuar com a expositors, 
organitzadors  o  col·laboradors en el plantejament i desenvolupament d’un esdeveniment.  

 
• Espai de trobada per la ciutadania 

 
 

Es continuarà treballant perquè el conjunt de la ciutadania conegui les activitats de Fira 
Sabadell i sigui  considerat per qualsevol ciutadà un espai habitual de trobada.  
 
En el balanç dels darrers tres anys es veu que els esdeveniments que ha acollit Fira 
Sabadell han crescut molt, s’ha passat de 37  esdeveniments el 2012 a 91 el 2014. La 
quantitat de Fires i Congressos es manté i es consoliden durant 2014 respecte el 2013. 
Es produeix un notable increment d’actes de menor format: presentació de productes, 
rodatge d’anuncis, assemblees, reunions privades d’empreses.... 
 
Pel que fa als assistents, els congressos, jornades i altres actes de menor format han 
mogut durant 2014 un volum d’assistents notablement superior a l’any 2013.  El total de 
dies d’ocupació dels diferents espais de Fira Sabadell ha estat de 230 dies, que 
representen un 76% del total de dies hàbils (exclosos els mesos de juliol i agost). 
 
Pel que respecta a la proximitat amb altres espais firals com els de Barcelona, Fira 
Sabadell té l’avantatge d’estar cèntrica, ben comunicada amb transport públic i pàrquing 
propi. S’està fent una aposta per l’especialització. La Fira fa de motor econòmic, ja que 
amb les fires especialitzades ve gent d’arreu del món i repercuteix en el sector de la 
hostaleria i restauració, així com en el comerç. 
 
La Sra. Campillo comenta que quan es va fer la fira del patchwork, la gent que va venir de 
Barcelona van quedar encantats. 
 

 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 

 
El Sr. Sánchez informa que l’Associació de Veïns de Can Rull ha presentat la candidatura 
de l’Associació Juvenil Esquitx que aquest any celebra els seus vint-i-cinc anys de tasca 
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al barri. Dóna la paraula al Sr. Albert Franch que, com a president de l’entitat, explicarà 
als assistents en què consisteix la tasca de l’Esquitx. 
 
El Sr. Franch explica que l’Associació Juvenil Esquitx va començar a funcionar com a 
entitat de lleure, en els seus inicis era un esplai de dissabtes a la tarda, amb el temps ha 
passat a ser centre diari i de tarda. 
 
Al matí hi ha: 
 
• Esplai familiar  (nens de 0 a 3 anys) s’ajuda a pares i mares, habitualment molt joves, 

a tenir cura i educar als seus fills. 
• Inser jove:  (joves de 16 a 25 anys) se’ls ajuda  amb intervenció personalitzada per 

reintroduir-los al món formatiu o ajudar-los a buscar feina. Se n’adonen, però, que si 
avui en dia ja és difícil trobar feina, sense estudis, encara no és més i se’ls 
acompanya per tornar-los a introduir al món formatiu. 

 
A la tarda hi ha:  
 
• Centre obert:  En dos grups (5 a 12 anys, infantil) i (13 a 16 anys, juvenil). S’està molt 

en contacte amb el CAP i els treballadors socials que els deriven casos. A primera 
hora és berena i després es fa reforç escolar (deures, reforç), s’està en contacte amb 
els professors per seguir cada cas i treballar conjuntament. També hi ha assistència 
psicològica quan es requereix. 

 
També treballen amb l’IES Sabadell, a l’escola Andreu Castells es fa l’acollida matinal, de 
8 a 9, i a la tarda activitats extraescolars de caire plàstic. Els dissabtes a la tarda fan 
esplai a la parròquia de Sant Antoni amb nens de 5 a 16 anys. 
 
Estan ubicats a dos locals, un al carrer Turina i un altre al carrer Schubert, tots dos de 
Cifuentes. En aquests moments s’està en converses per la cessió d’un espai a la Casa 
dels Pins dels Merinas.  
 
La Sra. Cruells pregunta quanta gent són. El Sr. Franch respon que són dotze treballadors 
i la resta voluntaris. 
 
El Sr. Torres pregunta si hi ha nens d’altres barris. El Sr. Franch respon que els casos 
derivats de serveis socials acostumen a ser del districte,  i que particularment hi pot anar 
tothom que vulgui. 
 
El Sr. Sánchez comenta que, de vegades, la zonificació de serveis socials no coincideix 
amb el que és el districte. 
 
Es passa a votació i s’aprova per unanimitat la proposta de concedir la Medalla d’Honor 
de Sabadell a l’Associació Juvenil Esquitx. 
  

 
4. Informació dels consells sectorials 

 
No n’hi ha. 
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5. Comunicacions 
 

El Sr. Barea, arran d’una petició feta pel Sr. Juan Moreno, president de l’AV de Can Rull, 
informa que hi ha inquietud  a les entitat veïnals per l’afectació que pot tenir la nova 
legislació que va entrar en vigor el passat 11 de gener. Els juristes de l’Ajuntament estan 
mirant que implica aquest canvi normatiu i quan es tingui prou informació es traslladarà a 
les entitats. 
 
El Sr. Torres comenta que sembla ser que han de tenir un gestor i gent assegurada, quan 
tot ho fan voluntàriament. 
 
El Sr. Lesmes intervé per dir que si és així, ja poden plegar. 
 
El Sr. Sánchez diu que són temes fiscals complexes, però no de funcionament, en tot cas 
val la pena esperar a tenir tota la informació per valorar. Pel que fa al tema voluntariat, 
també està regulat, hi ha un registre, contractes. Les entitats per definició són privades i, 
per tant han de tenir una regulació pròpia. 
 
El Sr. Franch diu que ja fa temps que els voluntaris han de tenir un contracte, una 
formació i una assegurança. El voluntariat també té un marc normatiu. Totes les entitats 
tenen la responsabilitat de les persones que hi col·laboren. 
 
La Sra. Campillo comenta que el voluntariat és una cosa i les activitats que es fan als 
centres cívics en son una altra. Ella és voluntària de l’Oncolliga, que té una assegurança 
genèrica per als seus voluntaris, si quan va a fer un acompanyament cau o té un 
problema el voluntari està cobert. 
 
El Sr. Sánchez insisteix en el fet que quan es tinguin pou elements es faran sessions 
explicatives, ja que ara moltes coses són especulacions. 
  

 
6. Torn obert de paraules 
 

La Sra. Campillo pren la paraula per demanar voluntaris per una activitat que farà a 
primers de febres l’Oncolliga. 
 
Els dies 6 i 7 de febrer es farà als supermercats Distop-Condis la promoció de la venda 
d’una borsa amb dos pebrots a 1,5 € que es dirà “posa pebrots al càncer”. Els diners que 
es recapten aniran directes als malalts. La crida és perquè necessiten gent per ser-hi 
durant la campanya als diferents supermercats. 
 
El  Sr. Sánchez diu que també es farà una crida a través de l’Oficina del Voluntariat. 
 
El Sr. Lesmes comenta que no entén, o no sap entendre, com és que quan fan 
campanyes de recollida d’aliments, considera que qui guanya són els grans 
supermercats. 
 
El Sr. Ligero intervé dient que cal veure-ho des de l’òptica de qui ho rep. També hi ha 
moltes empreses que aporten menjar directament. 
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La Sra. Porta diu que hi ha, des de fa temps, un gran forat al c. Muntaner número 2 i que 
les tapes de molts contenidors no pugen bé i es fa molt difícil ficar-hi les escombraries. 
 
El Sr. Sánchez respon que, quant al tema del forat al c. Muntaner, s’hi ha col·locat 
tanques per senyalitzar i properament es repararà. Pel que fa als contenidors, ara només 
es reparen aquells que estan molt malmesos, ja que s’estan canviant tots. 
 
El Sr. Torres pregunta si es posaran com els de Barcelona, el Sr. Sánchez respon que si. 
 
El Sr. Franch convida a tothom a la festa del vint-i-cinquè aniversari de l’Associació 
Juvenil Esquitx, que es celebrarà el proper 24 d’abril a la tarda. 
 
El Sr. Torres manifesta que hi ha un greu problema amb els gossos al parc d’Odessa, van 
sense lligar i hi ha molts excrements. 
 
El Sr. Sánchez diu que es passarà nota a policia per tal que hi facin campanya i també a 
neteja. 
 
La Sra. Bustos comenta que creu que el pipi-can és petit. El Sr. Sánchez diu que ara 
s’està apostant més per les zones de gossos i que es pot estudiar. 
 
El Sr. Torres pregunta quan s’obrirà el carrer Varsòvia, el tram que va fins a ronda 
Europa. 
 
El Sr. Sánchez diu que l’obertura depèn d’ENDESA, falta la central elèctrica i per poder 
fer la recepció de les obres ha d’estar tot acabat. 
 
El Sr. Torres pregunta si no es pot obrir el carrer de dia i al vespre tancar, ja que el que 
falta és l’enllumenat. 
 
El Sr. Sánchez respon que no es pot, ja que l’Administració ha de fer bé les coses, s’ha 
de complir la normativa. 
 
El Sr. Torres pregunta com està el tema del CAP de Can Llong. 
 
El Sr. Sánchez diu que ja es va cedir l’espai, però la Generalitat no té dotació econòmica. 
Si es comprometessin a dotar l’equipament l’Ajuntament podria plantejar avançar les 
obres, però no es pot fer si no hi ha dotació, per tenir-lo buit no es farà. 
 
El Sr. Torres comenta que la gent està enfadada i ja s’està parlant de tallar l’autopista i 
mobilitzar-se. 
 
El Sr. Lesmes pregunta que es farà amb el solar que hi ha darrera la Torre de l’Aigua, on 
hi havia l’antiga EOI, està molt malament i creu que es podria arranjar per fer-hi 
estacionament, gratuït o de zona blava. 
 
El Sr. Sánchez respon que s’està avaluant que fer. Hi ha una proposta del Taulí de fer-hi 
un estacionament privatiu per als treballadors, però no motiva molt que sigui un pàrquing 
privatiu i no públic. Per això, de moment, està tancat. Pel que fa a fer-hi estacionament de 
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zona blava, es poden tenir problemes amb el pàrquing soterrat, ja que poden denunciar el 
contracte. 

 
 
Finalitzades les intervencions, s’aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc 
aquesta acta. 
 
El secretari delegat  
 

Vist i plau 
El president 

 


